

PRESS RELEASE

Ministry of Economic Development of the Russian Federation

## **Russian American Pacific Partnership discusses the prospects for economic trade relations**

28-29 May, Seattle and Olympia (USA): Deputy Director of the Department of the Countries of Europe and the Americas, Ministry of Economic Development of the Russian Federation Dmitry Sazhin participated in events in preparation for the 19<sup>th</sup> annual RAPP meeting.

RAPP is an important element in the structure of economic trade cooperation between Russia and the United States in which representatives of government agencies, private sector businesses and community organizations of the Russian Far East and the Western U.S. states participate. The RAPP meetings attract approximately 100 attendees annually.

In his capacity as RAPP Co-Chair, Dmitry Sazhin took part in meetings with Lieutenant Governor of Washington State Brad Owen and with Robert Hamilton, Advisor for Trade Policy to Washington Governor Jay Inslee, and with the RAPP Executive Director Derek Norberg. In addition, meetings were conducted with representatives of the companies of Microsoft, the law firm of K&L Gates, and other American companies.

Dmitry Sazhin made an address before the Council of U.S.-Russia Relations on the topic of “Perspective on U.S.-Russian Commercial Relations”.

At the events, the discussions addressed the prospects and projects for development of trade relations cooperation between the Far East of Russia and the U.S. West Coast states. Further more detailed discussions on these topics will be discussed at the forthcoming annual meeting of RAPP to be held 9-10 September, 2014 in San Diego, California.

Additional information on preparations for the RAPP meeting may be found on the web site [www.usrussia.org](http://www.usrussia.org)

Link to the original press release in Russian:

<http://www.economy.gov.ru/wps/wcm/connect/economylib4/mer/about/structure/depeurope/201406032>

## **Российско-Американское Тихоокеанское партнерство обсуждает перспективы торгово-экономических отношений**

28-29 мая 2014 г. в Сиэтле и Олимпии (США) заместитель директора Департамента стран Европы и Америки Минэкономразвития России Дмитрий Сажин принял участие в мероприятиях по подготовке 19-го заседания (РАТОП).

РАТОП является важным элементом структуры торгово-экономического сотрудничества между Россией и США, в котором принимают участие

представители региональных органов власти, деловых кругов и общественных организаций из регионов российского Дальнего Востока и Западных штатов США. Ежегодные заседания РАТОП собирают порядка 100 участников.

В качестве сопредседателя РАТОП Дмитрий Сажин принял участие во встречах с вице-губернатором штата Вашингтон Брэдом Оуэном, с помощником Губернатора штата Вашингтон по торговой политике Робертом Хамильтоном и исполнительным директором Секретариата РАТОП Дерекком Норбергом. Также прошли встречи с представителями компании «Microsoft», юридической фирмы «K&L Gates» и другими американскими компаниями.

Дмитрий Сажин выступил в «Совете по отношениям Россия-США» (Council for U.S.-Russia Relations) с докладом на тему «Перспективы российско-американских торгово-экономических отношений».

На мероприятиях речь шла о перспективах и проектах развития торгово-экономического сотрудничества между регионами Дальнего Востока России и штатами Западного побережья США. Детально эти темы планируется обсудить на предстоящем заседании РАТОП 9-10 сентября 2014 г. в Сан-Диего (Калифорния, США).

Дополнительную информацию о подготовке заседания РАТОП можно найти на сайте [www.usrussia.org](http://www.usrussia.org).

Ссылка на статью:

<http://www.economy.gov.ru/wps/wcm/connect/economylib4/mer/about/structure/depeurope/201406032>